
FAU-Møte 20.april 2022 

Møtereferat 
Til stede: Ole Østerhus (1. trinn) 

Helene Rosvoll (vara 2. trinn) 

Stina Riis Andersen 3. trinn (referent) 

Ida Wangen Garli 4. trinn 

Ida  Bergstrøm   5. trinn 

Henrikke Tvedt 6. trinn  

Tom Hellebø 7.trinn 

Truls Larsen Rektor 

 

 

Neste møte:  8/6-22 kl 19:00 NB!! Fysisk møte på skolen  

 

SAKER FRA TRINNET 

Det er meldt inn ønske om mer stimulerende uteområder, for eks med enkle klatrestativ eller 

andre lekeapparater.  Pr i dag befinner deg seg rutsjebane, disser, karusell, sandkasse, paradis 

og trampoliner.  Det er også gjort noen grep – det er nå tillat å spille ball på deler av  skolens 

område.  Det er ytret ønske om f.eks basketball kurv.   

FAU er villig til å bevilge penger. Elevrådet må komme med en ønskeliste til FAU. Rektor 

formidler videre oppgaven til Elevrådet som engasjerer alle trinnene.   

 

INFORMASJON FRA REKTOR  

- Gymsal: Ingen tilbakemelding fra Roger Gjelsvik fra TIF Viking. Rektor jobber videre  her.  

- Arne  - avdelingsleder er fortsatt på utlån.  

- Innhenting av fullmakt vedr utdeling av jod tabletter er gjennomført.  

- Kvalitet oppfølgingsmøte er gjennomført.    

- Ingen felles skolefotografering . 1. og 7 trinn får tilbud om dette. 25/5 er satt av til 

fotografering.  

- Mye vikarer på SFO for øyeblikket.  Kommet i gang med matservice og sosial kafe om 

fredagene.   

- Tildelinger kommer neste uke – da vil lærerkabaler osv legges. 

- Skoleruten til neste år er klar.   

Status ny skole:  

- Ustabil gatebelysning langs gamle skole. Rektor sjekker ut om det kan gjøres noe.  BKK har 

prosjekt der.  
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Side 2 

- Kunstutvalgsmøte  i forbindelse med utsmykning av ny skole gjennomføres i nærmeste 

fremtid.   

o Tekstilkunster som tar utgangspunkt i mønster fra Eidsvåg Fabrikker  trykket på 

aluminiumsplater  

o Barna skal involveres i kunsten og utsmykking av skolen 

- Fasade på nybygg – pusset mur fasade, med innslag av teglsten. Orginalfarge (grønn) skal 

også brukes videre.  

- Innredningsmøte i samarbeid med rektor/lærere  

- Veistubben som går forbi gamleskolen blir stengt og lagt om i en periode.  

17. mai  

17. mai komiteen er i rute og har gjort en kjempejobb. Det legges opp til tradisjonell feiring med 

tog og arrangement på skoleplassen.   

Eidsvåg Idrettslag ønsker ikke lenger å være med som arrangør av 17.mai på Eidsvåg Skole.  

FAU oppfordrer at så mange barn som mulig deltar i toget på skolen.  

Hellen og Eidsvåg Skolekorps skal delta i Flaggtoget i sentrum, og blir derfor kun delvis med i det 

lokale toget.  

 

 


